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Komise životního prostředí Rady města Beroun 
 
 

Zápis č. 3/2022 
ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 6.června 2022   

od 16:00 hodin v Berouně na radnici ve velké zasedací místnosti 
 
Přítomni 
 
Členové komise:  Emil Šnaidauf (předseda komise) 

Jan Holeček (místopředseda komise) 
František Pojer 
Jiří Novák 
Zdeněk Košlík 
 

Tajemník komise Jan Marek  
 
Hosté:       
   
Omluven:  Jiří Mužík       

Adam Voldán 
 
Zapisovatel:   Jan Marek  
Ověřovatel zápisu:  Jan Holeček 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení komise 
3. Obecně závazná vyhláška města Beroun o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 
4. Různé 
 
 
Jednání: 
 
 
K bodu 1 – Zahájení  
 
Jednání komise zahájil a dále řídil její předseda pan Šnaidauf, který určil zapisovatelem pana Marka a 
ověřovatelem zápisu určil pana Holečka. 
Konstatoval, že komise je usnášení schopná.  
Navrhl program jednání, který byl členy komise odsouhlasen.   
 
 
K bodu 2 – Kontrola pln ění usnesení komise 
 
Kontrolu usnesení komise provedl předseda komise pan Šnaidauf, který konstatoval, že všechna usnesení 
byla splněna. 
 
 
K bodu 3 – Obecn ě závazná vyhláška m ěsta Beroun o stanovení obecního systému odpadového 
hospodá řství 
 
Pan Marek podal informaci o dosavadním průběhu schvalování vyhlášky. Následně komise přijala toto 
usnesení:  
Usnesení: Komise životního prostředí s předloženým návrhem Obecně závazné vyhlášky města Beroun o 
stanovení obecního systému odpadového hospodářství souhlasí a nemá k němu žádných připomínek. 
Hlasování:   5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
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K bodu 4 – R ůzné 
 
4.1. Revitalizace lesoparku Městská hora 
V návaznosti na minulý zápis z komise proběhla opět debata o lesoparku Městská hora. Na základě 
pozitivní zpětné vazby ze strany vedení města na tuto problematiku upravila komise usnesení takto: 
Usnesení: Komise životního prostředí doporučuje radě města přijmout následující usnesení: "Rada města 
Beroun schvaluje záměr pořízení studie celkové revitalizace lesoparku Městská hora a ukládá vedoucí 
odboru majetku a investic, aby zařadila tuto položku do rozpočtu na rok 2023." 
Hlasování:   5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
4.2. Vjíždění aut do CHKO  
Pan Holeček upozornil na to, že cestou podél pravého břehu Berounky za železničním mostem jezdí podél 
řeky automobily (většinou rybáři), přestože je zde tabule označující CHKO. Pan Holeček se domnívá, že si 
řidiči tabuli CHKO nespojují se zákazem vjezdu, a proto doporučil instalovat do těchto míst značku zákazu 
vjezdu, stejně jako je to z druhé strany této cesty v Srbsku. 
Komise na základě toho přijala toto usnesení: 
Usnesení: Komise životního prostředí doporučuje, aby na cestě podél pravého břehu Berounky byla za 
železničním mostem instalována dopravní značka zákaz vjezdu motorových vozidel. 
Hlasování:   5 pro – 0 proti – 5 zdržel se 
 
 
Členové komise si naplánovali, že příští zasedání komise se uskute ční 12. září 2022 v 16:00 hodin .  
 
 
Předseda komise ukončil jednání v 17:30 hod. 
 
 
 
Zapsal: Jan Marek  
 
 
 
 
Ověřil: Jan Holeček 
 
 
 
 
Předseda komise: Emil Šnaidauf 


